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Aquest tall de cabells torna a ser
tendència, te'l faries?
[inicicentrareport] A principis dels 2000 els talls de cabells a capes es van posar molt de moda,
gairebé totes les noies, famoses o no, s'hi sumaven. Avril Lavigne o Hillary Duff, per exemple,
van dur els cabells a capes durant força temps.

Doncs bé, ara aquesta moda torna i creiem que ens agrada prou! El millor és que dóna un
aspecte juvenil i fresc, més volum i joc als cabells i és molt còmode. Tu què en penses, t'ho
faries?
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